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  Nieuwsbrief: 
      

  Jaar: 2023   no: 03 
 
 

          Datum: 29 Oktober 
 
Beste leden en belangstellende   

 
Hierbij van onze fractievoorzitter Jip Pankras de reactie op de kadernota Juli 2023. 

besproken in de Raad op 13 Juli. 
 
Voorzitter,  

 
Voor ons ligt de kadernota, de opmaat naar de begroting 2024.  

 
We leven in een tijd dat de oorlog in Europa voortduurt, het kabinet 

Rutte 4 is gevallen, dat de afstand tussen burgers en het openbare 
bestuur niet is verkleind en dat de klimaatproblemen nog steeds om een 
oplossing vragen.  

 
Daarom zijn er voor het bestuur van de gemeente Hollands Kroon de 

komende jaren veel uitdagingen.  
 
Wij zien in de kadernota dat de financiële vooruitzichten de komende 

jaren kunnen veranderen. Dit komt met name door de aanpassingen van de 
rijksbijdrage en een tegenvallende meicirculaire. En wat de september- 

en decembercirculaire gaan betekenen voor de toekomstige financiële 
ontwikkelingen is moeilijk te zeggen.  
 

2026 wordt aangeduid in deze nota als ravijnjaar, SHK gaat ervan uit 
dat de VNG hierover met het kabinet nog de nodige gesprekken zal 

voeren om tot betere voorstellen te komen dan nu aan de orde is.  
 
Zoals eerder is aangegeven door SHK is de verhouding openbaar bestuur 

en inwoners niet zo dat we er als politieke partijen trots op kunnen 
zijn.  

 
Daarom moet het de uitdaging zijn om de mens in het te voeren beleid 
meer centraal te stellen. Ik denk hierbij aan participatie en bij 

voorgenomen plannen de inwoners er eerder bij te betrekken op veel 
onderdelen.  

 
Dan wil ik ingaan op de kadernota  
 

SHK is van mening dat het coalitieakkoord leidend is waarin het goed 
is dat klimaat, duurzaamheid de nodig aandacht krijgen.  

 
Zorg is een belangrijk onderdeel in de begrotingen, met name de 
Jeugdzorg. SHK is van mening dat op de items er vooral ingezet moet 

worden op preventie. Dat is een van de punten waarop zoals vermeld in 
de kadernota een toekomstige stijging van de kosten kan worden 
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teruggedrongen.  
 

Jongeren in onze gemeente klagen dat er weinig mogelijkheden voor 
vertier zijn in hun vrije tijd.  

 
Graag een reactie van het college?  
 

De leefbaarheid in de kleinere kernen staat onder druk. Is het 
college voornemens hierop de komende jaren beleid te gaan voeren? 

Gaarne een reactie.  
 

Sport:  
SHK vraagt zich af hoe loopt het traject Veerburg en S.V. Kleine 
Sluis. Het lijkt me goed voor iedereen dat er een tijdsprognose komt 

zodat eventuele kosten en toekomstige kapitaalsstromen zichtbaar zijn. 
Graag een reactie van het college  

 
We zien dat de verwachting is dar er meer statushouders naar onze 
gemeente komen. Zijn er voldoende huizen? SHK wil dat er ook voor 

mensen uit eigen omgeving voldoende woon capaciteit is. Graag een 
reactie  

 
Kan het college aangeven als door landelijkbeleid wij als gemeente 
meer statushouders moeten huisvesten of er een beleidsvisie is? Gaarne 

een reactie.  
 

Visserij:  
SHK vraagt dringende aandacht voor de visserijhavens van Den Oever in 
het kader van ondersteuning van de visserijsector, voor een blijvende 

bereikbaarheid van de vissershavens vanuit de Waddenzee en het 
IJsselmeer en een opwaardering van het dorp Den Oever. Gaarne een 

reactie.  
 
Streven naar kostendekkend van de leges onderschrijven we.  

 
Wat de voorgestelde verhoging van de WOZ van 1 miljoen euro exclusief 

indexering betreft, wachten we de voorstellen in de begroting af gelet 
op de initiatieven die er in de komende periode nog komen zoals 
aangegeven in de kadernota.  

 
SHK verwacht op dit onderdeel dat het college samen met de raad een 

goede analyse maakt van toekomstige kosten en investeringen en 
eventuele faseringen van voor genomen beleid.  
 

SHK is op voorhand niet tegen faseren als dit mogelijk is.  
 

Wat de gemeenschappelijk regelingen betreft lijkt het ons goed om 
daar ook naar de kostenontwikkelingen te kijken en daar een zuiniger 

financieel beleid te voeren.  
 
SHK ziet graag dat de ontwikkeling van de uitwerking plan Park aan de 

Cultuurweg verder wordt uitgewerkt.  
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Cultuur: 
SHK is van mening dat het voorgenomen beleid van een aantal jaren terug 

mondjesmaat tot ontwikkeling komt  
 

We gaan ervan uit dat dit beduidend veel meer aandacht zal krijgen.  
 
Woningbouw:  

SHK gaat ervan uit, gelet op de woonbehoeften, dat het college de 
voorgenomen en vastgestelde plannen voortvarend aanpakt en nieuwe 

plannen zal blijven voorbereiden.  
 

Actief grondbeleid:  
- 
 

Voorzitter, wij wachten de reacties van het college af.  
 

 
Fractievoorzitter SHK Jip Pankras. 
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